
 

 

 

 

 

 

 

 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Peter Brandt 

Høng Skole 

Telefon, direkte: 59 53 58 81 

Kalundborg Kommune 

Rosenvænget 11 

4270 Høng 
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MØDEDATO 

27. oktober 2021 

 

STED 

Høng Skole 

 

INDHOLDSFORTEGNELSE 

Skolebestyrelsesmøde 

 

 

Referat Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 27. oktober fra 19.00-21.00 

 

Deltagere: Bo Christiansen, Katrine Hulebæk Larsen, Gitte Kallehauge, Brian Hyldig, 

Thomas Olsbro, Maria Joensen, Tanja Tang, Allan Mortensen, Louise Røngaard, Pernille 

Kjellberg, Peter Brandt, elevråd Tue og Frederik. Louise Røngaard deltog på Teams.  

 

Afbud: Kristoffer Wellejus 

 

Hvornår Hvem Hvordan Hvad 

19.00 Alle I Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

19.00 – 20.00 Gæst 

Tanja 

Tang 

og Kit 

Frei-

ling 

I • Orientering ved Tanja Tang og Kit fra DGI om 

ABC - mental sundhed. En mulig vinkel til at 

tale om trivsel for skoleelever.  

Kit præsenterede konceptet for udskolingselever fra 

DGI. DGI-setuppet koster 28.000,- for 3 klasser. Dog 

kan der indtil jul i år søges om ”friordning”.  

Tanja er sundhedskonsulent og arbejder med 

sundhedsfremme og ABC i kommunen. Kalundborg har 

været med siden 2018. Corona har lagt en dæmper på 

udbredelsen.  

Tanja præsenterede muligheden for at uddanne ABC 

ambassadører.  

Vi drøftede forskellige muligheder og ønsker for 

arbejdet med mental trivsel på Høng Skole.  

Peter får powerpoints mv. tilsendt, så det kan drøftes 

på skolen.  

 

20.00 – 20.30 Alle I Korte meddelelser 

• Elevråd 

Elevrådet har ikke haft møde siden sidste 

skolebestyrelsesmøde.  

Skolebestyrelsen vil gerne inviteres til møde med 

elevrådet.  
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• Pæd. Råd/skolemøder 

Der har ikke været holdt møder siden sidst. 

 

• Medudvalg 

Der blev drøftet gode råd fra Hovedudvalget om brugen 

af sociale medier. Det er blevet sendt retur med 

kommentarer. 

I overbygningen er drøftet handlemuligheder i forhold 

til elever, der har udfordrende sprogbrug.  

 

• Formanden 

Der efterspørges Kys og Kør. Aftales under evt.  

Bo var i P4 i går morges og blev interviewet om de 

faglige resultater og om Folkeskolestrategien. 

Der sendes 2 udsendelser om Folkeskolen på TV2, hvor 

elever og lærere fra Høng Skole deltager. Det giver 

formodentlig noget debat.  

Bo afventer flere interviews. 

 

• Ledelsen 

Der er ved at blive bygget legetårn på gl. sides 

boldbane.  

Vi drøfter muligheden for at få førskole-grupper ind på 

skolen efter jul. Der er mangel på pladser i 

børnehaverne. 

Fredag starter testning af elever for 3.-9. kl. trin for de 

elever, hvor forældrene har givet tilladelse. 

Der har været popup-vaccination på Høng Skole. 

Vi har afviklet x-uge og motionsdag på skolen. Tak til 

Brian for frugt til motionsdagen. 

Vi har mange kulturpakkearrangementer i øjeblikket.  

Vi har fortsat en del indskrivninger af elever fra andre 

af de omkringliggende skoler. 

Vi planlægger indskrivning af 0. klasser. Det er en stor 

årgang.  

Der er god tilslutning til morgenmadscafeen i 

overbygningen.  

Vi drøfter udeordning i overbygningen mv. efter 

coronaperioden for at udnytte den positive effekt, det 

havde. 

En lærer er langtidssygemeldt.  

Vi diskuterer badning med sæbe på 3. årgang i idræt.  

20.30- 20.55 Bo/All

an 

D/B Med udgangspunkt i Allan Mortensens indlæg under 

punktet evt. sidste gang, se bilag, drøftes det i 

skolebestyrelsen hvilke krav skolen kan stille til 

forældre, hvordan de kommunikeres og hvilken rolle 

skolebestyrelsen har i den kommunikation.    

Vi drøftede på sidste møde, at det er vigtigt med en 

klar kommunikation og klare forventninger til 

hinanden, samtidig med, at det ikke bør blive ” DEM 

OG OS”  
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 Næste møde er d. 25. november 2021 

Drøftelse af ”plakaten” og brugen af den.  

Skolebestyrelsen vil gerne drøfte den med forældrerådene, 

inden den sendes ud. 

Louise foreslår også ”Det man siger, er man selv”-folderen. 

Den rekvireres.  

Peter siger, at plakaten, når den meldes ud, bør sendes ud 

med beskrivelse af arbejdet med den gode trivsel og den 

gode tone.  

 

20.55-21.00 Alle  Evt. 

Brian (og Janne) er tovholder på Kys og Kør.  

 

Louise orienterede om Ordblindeagenterne og arbejdet 

med de hjælpemidler, som vores ordblinde elever har 

adgang til.  

 


